

2026



Corporate & Events Menu



proposed: 15 Jan

Location: Riyadh
Ksa

www.cc-ksa.com
Info@cc-ksa.com
+966 55 978 9691



About Us:

"اختصرناها في حرفين لأننا أهل حرفة"

شركة سعودية متخصصة في تحضير وتقديم القهوة المختصة، والمأكولات والحلويات الخفيفة بجودة ثابتة ومذاق محسوب. نعمل بفريق مؤهل يعرف القهوة من النواة إلى الرشفة، نمتلك شراكات مع أفضل المحامص الوطنية لنقدم بنأ مختار بعناية ويليق بمعاييرنا.

"Two letters. One craft"

We are a Saudi specialty coffee company specializing in the preparation and delivery of premium coffee experiences, alongside a curated selection of light meals and desserts — all served with consistent quality and precision-crafted flavor. Our team is professionally trained, with deep expertise that spans the journey of coffee from bean to cup. Through strategic partnerships with leading national roasteries, we source carefully selected beans that meet our standards and reflect our commitment to excellence.

Why CC:?

Because we create an experience
not just a coffee corner.



لأننا نخلق تجربة، موركن قهوة

Consistent quality
even at peak demand



جودة ثابتة حتى بعزّ الزحمة

Partnerships with leading
local roasteries



شراكات مع أفضل المحامص المحلية

Operational reliability.
Precise execution.



موثوقية عالية وانضباط في كل خطوة

Packages



المميزات والشروط

Features & Conditions

- يشمل الباريستا ومقدم خدمة (يوجد باريستا نسائي)
- يتم الحجز قبل موعد الفعالية بثلاثة أيام (3)
- عند طلب خدمات إضافية سيتم تسعيرها حسب الخدمات
- الباقات تشمل المشروبات والحلى

Packages



المميزات والشروط

Features & Conditions

- يشمل الباريستا ومقدم خدمة (يوجد باريستا نسائي)
- يتم الحجز قبل موعد الفعالية بثلاثة أيام (3)
- عند طلب خدمات إضافية سيتم تسعيرها حسب الخدمات
- الباقات تشمل المشروبات والحلى

M

enu

مشروبات ساخنة

Hot Drinks

فلات وايت

Flat White

هوت تشوكلت

Latte

كابتشينو

Cappuccino

قهوة اليوم

Coffee Day

سبانيش لاتيه

Spannich latte

كورتادو

Cortado

لاتيه

Latte

V60

اسبريسو

Espresso

مشروبات باردة

Cold Drinks

سبانيش لاتيه

Spannich latte

قهوة اليوم

Coffee Day

V60

كر كديه

Hibiscus

ماتشا

Matcha

الحلويات

Sweets

براوني

Brownie

كيكة العسل

Honey Cake

Pictures





Terms & policies

• سياسة الدفع والموقع

- يتعين على العميل دفع 50% من التكلفة الإجمالية مقدماً، ويتم سداد المبلغ المتبقي قبل يوم واحد من تقديم الخدمات.
The client is required to pay 50% of the total cost in advance, and the remaining amount must be settled one day prior to the service date.
- يجب أن يكون الموقع في الطابق الأرضي، وفي حال وصول فريق النقل إلى موقع يخالف هذا الشرط، فلن يتمكن العميل من استرداد قيمة الخدمة.
The service location must be on the ground floor. If the transportation team arrives at a location that does not meet this requirement, the client will not be entitled to any refund.
- يتحمل العميل مسؤولية توفير الكهرباء، ويجب عليه توفير فيش جداري (220 فولت) مخصص وليس من خلال توصيلة كهربائية.
The client is responsible for providing electricity and must ensure the availability of a dedicated wall power outlet (220V). Power extensions or shared connections are not acceptable.
- قد تُضاف رسوم إضافية بناءً على موقع التوصيل.
Additional charges may apply depending on the delivery location.

• سياسة الإلغاء والتعديل

- يحق للطرفين إلغاء أو تعديل الحجز بشرط تقديم إشعار كتابي قبل 14 يومًا من تاريخ تقديم الخدمة، في حال تم الإلغاء بعد هذه الفترة، سيتم فرض رسوم إلغاء بنسبة 20% من إجمالي القيمة.
Both parties may cancel or modify the booking by providing written notice at least 14 days before the service date; otherwise, a 20% cancellation fee of the total amount will apply.